

國際研究生學程生物資訊學學程

團體學位論文進度口試_施行細則

Taiwan International Graduate Program Bioinformatics Program Group Progress Exam of Degree Thesis Regulations

1. 適用對象：在學學生，第5學年起至畢業為止。
Applicable to students enrolled in or after 2019, from the 5th academic year to graduation.
2. 舉行時間：每學年開學後一個月內舉行，本學程辦公室於舉行前一個月公布日期。
Held within one month after the start of each academic year, and the TIGP-BIO office will announce the date one month before the report takes place.
3. 報告形式：團體舉行，口頭報告為主，必要時得要求書面文件。
Held in groups, with oral reports as the main form. Written documents may be required if necessary.
4. 繳交資料：參加表格，包括進度摘要（一頁內）、指導教授與學生簽名。
Application: Submit the application form, including the abstract (within one A4 page), and signatures of the thesis advisor and student.
5. 評審委員會：由教務委員輪流擔任評審委員會主席，負責籌組評審委員會，成員以3-5名為原則，以核心教師為主，指導教授不擔任評審委員。
The Academic Affairs Committee serves as the chair of the evaluation committee in turn and is responsible for organizing the evaluation committee. The members are based on the principle of 3-5 members, and the core faculty are the main ones. The student's thesis advisor cannot be one of the evaluation committees.
6. 評量方式：評審委員會給予建議。
The evaluation committee gives comments as the result.
7. 出席人員：除評審委員會與報告的同學，也鼓勵論文指導教授與學程內低年級學生一同參加。
Attendees: In addition to the evaluation committee and the students who present the reports, the thesis advisors and the junior students in the program are also encouraged to participate in.